
Fwd: Sykkel arena 

Torlennart Angel Vikstad <lennybikes@hotmail.com> 
ti. 2 1 . 5 . 2 2 4  14:23 

Til:Arild Sunde Rinnan <arild.sunde.rinnan@sykkylven.kommune.no> 

[ADVARSEL] Avsendar på denne eposten er utanfor Sykkylven kommune. lkkje klikk på lenke eller opne 

vedlegg om du ikkje kjenner avsendar eller er trygg på at innhaldet er sikkert.. 

Videresendt melding: 

Fra: Torlennart Angel Vikstad <lennybikes@hotmail.com> 
Dato: 16. mai 2 2 4  kl. 22:54:10 CEST 
Til: Torlennart Angel Vikstad <lennybikes@hotmail.com> 
Emne:Sykkelarena 

Hei arild 
Vi har en plan å utvikle sykkel miljøet i bygda og distriktet og synes området på vik 
skule er en idiell plass for slik aktivitet, vi fikk løyve til å bygge ei hopp linje midlertidig 
som dokke såg på synfaringa , men for videre utvikling må vi vente på svar fra 
komunen om bruken av plassen. 
Vår drømm er å få til fleire hoppelinjer og ei pomptrakk bane vis sykkelklubben vil bli 
med på den ballen . 
Vi har laga et kart over området der vi har merket av område for hoppelinjer og 
pomptrack og ballbinge,slik vi ser for oss område. 



 

  

  
 

Forslag til innhald på friområde Vik skule frå Tor Lennart Vikstad 


